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Abstract (en)
The cartridge (10) magazine has a carrier (20) with a group of receptacles (21) for receiving propellant-containing cartridges (11). A recess (27)
is formed in a flat surface of the carrier, and extends in a longitudinal direction (L). Longitudinal ribs (28) are provided on longitudinal sides of
the recess, and a cover strip (30) secures the cartridges in the receptacles and is located in the recess, where the cover strip is formed as a self-
adhesive foil that is formed by a material e.g. polyester and acrylate.

Abstract (de)
Die vorliegende Erfindung betrifft ein Kartuschenmagazin (10) mit einem Trägerteil (20), an dem Treibladungen enthaltende Kartuschen (11)
in Aufnahmen (21) gehalten sind, wobei das Trägerteil (20) an einer Flachseite (23) eine in Längsrichtung (L) des Trägerteils (20) verlaufende
Vertiefung (27) aufweist, die an ihren Längsseiten von Längsrippen (28) begrenzt ist. Zur Verbesserung des Kartuschenmagazins (11) ist auf dem
Trägerteil (20) in der Vertiefung (27) ein Abdeckstreifen (30) festgelegt.
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